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Írásbeli választ igénylőkérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Újabb milliárdok fénymásolókra? ”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok benyújtan i

Bajnai Gordon

miniszterelnökhöz

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Nettó hárommilliárd forint értékben írt ki közbeszerzési eljárást december 28-án fénymásoló k
beszerzésére és üzemeltetésére a Központi Szolgáltatási Főigazgatóság (KSZF) . A
központosított közbeszerzés hatálya alá tartozó intézmények részére olyan szállítás i
keretmegállapodást kötne a Miniszterelnöki Hivatal (MeH) alá tartozó szervezet, amely négy
évre biztosítaná az állami és önkormányzati szervek részére új fénymásolók beszerzését ,
illetve régebbiek karbantartását , javítását és cseréjét .

A KSZF legfeljebb 26 céggel szerz ődne három, úgynevezett ellátási csomag biztosítására .
Mivel a „legkisebb” csomaghoz is legalább nettó 200 milliós tavalyi forgalmat írt elő a
pályázat (a legértékesebbhez pedig minimum egymilliárdot), ezért feltételezhet ő, hogy csak a
piac legjelentősebb, már „megszokott” szerepl ői pályáznak majd. Ezt a vélekedést erősítheti
az a kiírási feltétel is, mely szerint alkalmatlan az a jelentkez ő , amelyik az általa működtetett
szolgáltatási és szervizpont révén nem képes Budapesten egy időben három helyen 4 órán
belül és vidéken egy időben három helyen 6 órán belül hibaelhárítás végett megjelenni .

Ennek alapján kijelenthető , hogy csak szavak mentén és papíron létezik a kormány által
meghirdetett takarékossági program . Most fénymásolók beszerzésére jut az állami forrásokbó l
miközben brutális megszorításokat kell elszenvednie az emberek nagy részének . Ezen kívül a
Gyurcsány - és a Bajnai - kormány az elmúlt két évben már másfél milliárd forintot költött e l
hasonló célokra.

Ezen kívül ismert tény az is, hogy nincs nyilvántartás a közigazgatásban m űködő
fénymásolókról .



Ennek következtében kérdezem Miniszterelnök Úrtól, hogy:

Miért nincs nyilvántartás a közigazgatásban m űködő fénymásolókról?
Mi indokolta a fénymásolók beszerzésére és karbantartására kiírt közbeszerzési eljárást ?
Miért szükséges újabb milliárdokat elkölteni fénymásolókra ?
Miért zárják ki a közbeszerzési eljárásból a kisebb cégeket ?
Miért úgy írták ki a közbeszerzési eljárást, hogy azon csak a legnagyobb 26 cég tudjo n
elindulni?

Várom válaszát.

Budapest, 2010 . január 18 .

Tisztelettel :

Erdős Norbert
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